
Oracle: Kto bude chcieť tých skrachovancov?
- CZ24 News | 2. února 2022

SVET: Ďalší článok, ktorý má za cieľ dať nejaký rámec pre to, aby ste pochopili, čo sa bude diať v
nasledujúcich dňoch, týždňoch, mesiacoch a rokoch. Takže to bude ďalší článok, v ktorom idem
takpovediac od Adama a Evy, a prvá vec ktorú musím povedať je to, že máme len hmlistú predstavu o
tom, aké technológie boli vyvinuté v rámci tajného civilného a vojenského výskumu t.j. tzv. čierne
projekty. Ďalšia vec je odpoveď na otázku:

Prečo do nedávna cirkvi a armády popierali možnosť existencie mimozemšťanov a
existenciu umelých mimozemských lietajúcich objektov?

Okrem cieľa predísť panike (celkom dobrá výhovorka) vidím dve veľké skupiny dôvodov:

Cirkvi by neboli mohli pretláčať svoje nezmysly, hlavne interpretáciu textov v knihách, vrátane
„si pánom všetkého tvorstva na Zemi“ v rovine všetkého-si-dovolovania (čo je modifikácia
technológie vyvoleného národa) voči ostatným tvorom na planéte nielen pre elitu, ale aj pre
dav.

Akonáhle sa priznajú tieto veci, tak ľudia začnú klásť otázky typu „kto?“, „ako?“ a hlavne
„prečo?“ sem prichádza a „aké sú ich motivácie vo všeobecnosti?“, lebo žiadne kura nehrabe
zadarmo a nie každá odpoveď na tieto otázky by ľudí potešila.

 

 

Prvý okruh by v podstate mal veľký dopad na naše rozhodnutia a na samotný proces rozhodovania.
Druhý okruh dôvodov je uvedomenie si toho, že planétu navštevujú bytosti, ktoré majú vyspelú
technológiu a vlastnú agendu. A tá agenda môže byť aj prieskum galaxie, turizmus, obchod/kultúrna
výmena, pomoc miestnym, aby sa stali civilizáciou, s ktorou sa dá baviť ako so seberovným (čo sa
môže líšiť v prípade rôznych civilizácií), alebo podrobenie a kolonizácia metódami hybridnej vojny
cez ľudských proxy.

A u ľudských proxy aj zostaneme, pretože ide o vedenie globálneho zákulisia (GP) a im podriadené
okultno-mafiózne štruktúry, ktoré sa pridali na stranu dobyvateľov a predstavujú vrcholné vedenie
anglo-amerického močiara s centrálou v Londýne. Vedenie GP chce/chcelo pomstu za prehranú
katastrofou ukončenú vojnu (Atlantída a Hyperborea viedli vojnu) a ich poskokovia z potomkov
egyptských žrecov chceli zas viac moci, ale mnohým došli dve veci: buď prehrali túto vojnu, alebo to
všetko je márne a dobyvatelia im len ťahali medové motúziky popod nos a skutočnú moc by im aj tak
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nedali. Dodávam, že ani jedna z týchto skupín sa priamo nezúčastnila na tých zverstvách, ktoré tu
páchali okultno-mafiózne štruktúry, lebo oni len organizovali tieto štruktúry a dávali im inštrukcie.

Prečo ten nadpis?

Nuž skrachovanci nie sú členovia GP, ale kreatúry z močiara. Oni išli priamo do dohody s
dobyvateľmi a dobyvatelia nie sú z tej sorty, ktorá odpúšťa porušenie dohody a chyby, hlavne také
chyby, ktoré stáli dobytie a kolonizáciu planéty. Ide totiž o to, že močiar narobil vážne strategické
chyby, ktoré vyústili do debaklu a kolonizátori/dobyvatelia museli odpísať celý projekt s tým, že
močiar nielen nemá prístup k mimozemským technológiám, ale ani nemajú na to, aby s tými
systémami, ktoré sem boli implementované aj operovali. Takže im nezostáva nič iné, len buď sa ukryť
do podzemia, alebo utiecť do kozmu, kde si budú musieť vyhĺbiť tunely na iných telesách, pretože na
povrchu Zeme a v kozme budú lovnou zverou, o ktorých prakticky každý bude vedieť nielen to, že čo
páchali, ale aj to, že sú to skrachovanci, ktorým sa ani nos medzi očami nedá veriť.

Čo sa týka vedenia GP, tak títo teraz majú na výber, buď svoje vedomosti a know-how využijú pre
ľudstvo prospešným spôsobom, alebo sa pokúsia prevziať moc na Zemi o 100-200 rokov s inými
spojencami, ale týmto riskujú nielen neúspech, ale aj totálne zničenie.

Prečo to píšem?

Pretože v nasledujúcich dňoch, týždňoch a mesiacoch podľa mojich zdrojov vyjdú na svetlo sveta také
informácie, po ktorých aj mne zostane rozum stáť. A tieto informácie budú sprevádzať znepokojivé
udalosti, ktoré budú mať obrovské dopady na ľudstvo.

S pozdravom

Oracle 911

PS: Atómová vojna aj v limitovanom rozsahu je stále problém pre elity, lebo je potrebné upratať
rádioaktívny spád ak chcú zostať na povrchu planéty. A keď tu nechajú darček vo forme
uskutočnenej atómovej vojny tak každý ich bude mať nielen za skrachovancov, ale aj neschopných
trpákov a záškodníkov, a preto ich nikto spomedzi potenciálnych kolonizátorov nebude chcieť.
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